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ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ Α Ν ΜΑΝΟΛΗ ΝΤΙΜΑ 
Λοιπόν κυρίες και κύριοι εδώ κοντά μας έχουμε τον μεγάλο σκηνοθέτη 

~ Μανόλη Ντίμα. 

~ --- Καλή σας μέρα κύριε Μανόλη. Είναι μεγάλη η χαρά μας που 
μπορέσετε να ' ρθείτε εδώ στο στούντιο. 
--- Αντιθέτως η χαρά είναι δική μου. 
--- Μπορούμε να σας κάνουμε μερικές ερωτήσεις; 
--- Μα φυσικά άλλοστε γιατί ήρθα εδώ; 
--- Πολύ καλά τα λέτε κύριε Μανόλη. Είστε έτοιμος; 
--- Φυσικά. 
---Λοιπόν. Αρχίζουμε. 

Ποιός ήταν ο λόγος που φύγατε από την Κύπρο και πώς καταλήξατε 
στην Νέα Υόρκη ; 
--- Ο λόγος που εγκαΤ9ειψα την Κύπρο ήταν ο πρόσφατος θάνατος του 
πατέρα μου. Όσο για το πώς έφτασα στην Νέα Υόρκη είναι μεγάλη 
ιστορία. 

--- Μπορείτε να μάς την διηγηθείτε ; 
--- Ευχαρίστως. Μετά από ένα μεγάλο ταξίδι με το καράβι μέσα στις 
θάλασσες μαζί με τον φίλο μου τον Γιώργη φτάσαμε στο λιμάνι της Νέας 
Υόρκης όπου το σκάσαμε από το καράβι και πήγαμε στο Μανχάπαν. 

--- Υπήρξαν δυσκολίες μέχρι να βολευτείτε; 
--- Ναι αλλά ευτυχώς γνωρίσαμε ένα καλό επιχειρηματία τον Μίστερ 

Πάπας ο οποίος φρόντισε να μας βρεί δουλειά. Επίσης φρόντισε να μας 
βρεί και μια στέγη. 
--- Τί σας έκανε να αγαπήσετε τον κινηματογράφο; 

--- Η αγάπη για τον κινηματογράφο προήλθε από την δοθλειά μου στο 
γραφείο του Μίστερ Πάπας. 
--- Τί ήταν αυτό που σας έκανε να μπείτε στο πανεπιστήμιο; 



-2 -
Q --- Στο πανεπιστήμιο μπήκα γιατί σε μια σύντομη επίσκεψη που είχα 
~ στην Κύπρο η αδελφή μου Μαρία με έπεισε ότι έπρεπε κι εγώ να 
~ σπουδάσω. 

--- Ποιος σας βοήθησε και σε ποιο πανεπιστήμιο μπήκατε; 
---Με βοήθησε η μις Τζόουνς η οποία μου εξασφάλησε μια υποτροφία 
στο πανεπιστήμιο Κολούμπια. 
--- Καταφέρατε να τελιώσετε το Κολούμπια; 
---Δυστυχώς δεν κατάφερα να τελιώσω το Κολούμπια λόγω ενός 
πρόσφατου γεγονότος που μου συνέβηκε. 
--- Μέτα από αυτό συνεχίσατε τις σπουδές σας; 
--- Ναι ,αφότου έκανα ένα μικρό ταξιδάκι στην Κύπρο .Όταν 
επέστρεψα μπήκα στο πανεπιστήμιο της Νέας Υόρκης στο τμήμα του 
κινηματογράφου από όπου αποφοίτησα πριν λίγα χρόνια. 
--- Πώς νιώθετε που η πρώτη ταινία «Ολοι είμαστε θνήτοι» έσας 
και του σκηνοθέτη Πόλ βρίσκεται στο κατώφλι της επιτυχίας; 
--- Νιώθω τετραπέρατη χαρά όπως νιώθουν ολοι όσοι έλαβαν μέρος 
στην κατασκευή της ταινίας αυτής. 
--- Σας ευχαριστούμε που ξοδέψατε λίγο από τον πολύτιμο σας χρόνο 
για να μας δώσετε αυτή την συνέντευξη. 
--- Κι εγώ σας ευχαριστώ διότι μου δώσατε την ευκαιρία να μιλήσω 
και να με γνωρίσει ο κόσμος. 

Έτσι κυρίες και κύριοι εμείς θα τα πούμε μετά το σύντομο διαφημιστικό 
διάλειμμα που ακολουθεί. 
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